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Szanowna Pani Agnieszka Leszczyńska 

Naczelnik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego 
 

 

ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: dywidendy z Remondis Gliwice Sp. z o.o. z tytułu podziału zysku za rok 2019.  

 

Szanowna Pani Naczelnik,  

 

w nawiązaniu do Pani odpowiedzi z dnia 26.05.2021 r. uprzejmie informujemy, iż ze 

zdziwieniem przyjęliśmy wiadomość o wypracowaniu przez spółkę niższego zysku.  

W związku z powyższym, zwracamy się do Pani jako do osoby, która najlepiej powinna 

znać sytuację finansową w spółkach z udziałem Miasta Gliwice, z prośbą o dodatkowe 

informacje. Prosimy o podanie jak w spółce kształtowały się przychody oraz zysk od roku 2017 

do teraz. Interesują nas również przeprowadzane przez spółkę większe inwestycje, środki 

przekazywane na  kapitał zapasowy i rezerwowy oraz wszystkie zdarzenia lub czynności, które 

mogły mieć wpływ na zmniejszenie przez spółkę dochodów. Prosimy również o podanie kto  

w imieniu Miasta Gliwice wziął udział w Walnym Zgromadzeniu spółki w roku 2020 oraz jak 

ta osoba zachowywała  się w głosowaniach dotyczących podziału zysku za rok 2019.  

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

 

Łukasz Chmielewski  

 

Adam Michczyński  


